
Referat Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 21. november 2023 kl. 17.00 – 19.30 

 

Deltagere: BN, KG, BS, ES, Henriette, Jeanne, Kasper, Kim, Lars, Louise, Rasmus H., Rasmus R. Rikke, Tim, 

Ulrik. Desuden Visedirektør Siggi og HR Chef Torsten. 

Afbud: 

Ordstyrer: Tim/Rasmus R. 

Referent: CH 

 

Pkt. Punktindhold 
Beskrivelse 

Init. 
O/D/B 

Tid 

Referat: 

1. Konstituering af 
skolebestyrelsesmedlemmer. 
 
 
 

5 
min. 

Rasmus R. fortsætter som formand 
Rasmus L. bliver næstformand 
 

2. Præsentation af Bjarne Schytt 
Nielsen 
 
 
 

10 
min. 

Bjarne laver en kort præsentation af sig selv, og 
fremlægger sin arbejdsopgave. 
Bjarnes opgave er at gøre skolen klar til ny ledelse. 
Et vigtigt fokus er systematik. 
Herunder inddragelse af TR/AMR og MED-systemet. 

3. Rekruttering af ny skoleleder 
Siggi Kristoffersen, samt Torsten 
Lyster – HR chef deltager i dette 
punkt. 
 

45 
min. 

Siggi orienterer overordnet indenfor de rammer der er i 
sådan en sag. 
Torsten fremlægger proceduren for ansættelse af ny 
skoleleder. 
I december nedsættes ansættelsesudvalg 
Ny skolechef forventes at deltage i processen med 
ansættelse. 
I januar udvælges kandidater og der afholdes samtaler, 
testforløb mv. 
Forventningen er at ny skoleleder starter 1. marts. 

4. Orientering fra formand, 
ledelse, medarbejdere og 
elever 
 
 

20 
min. 

Formand: 

• Intet 
Ledelse: 

• Der er afviklet et økonomimøde med deltagelse fra 
forvaltningen. 2022 var der et underskud på 
1.500.000,- kr. I 2023 forventes et underskud på 
ca. 800.000,- kr. Den personalemæssige tilpasning 
fra foråret 23 slår først igennem fra nu af og resten 
af skoleåret. 

• Skolen har haft besøg af arbejdstilsynet. Skolen 
får ikke et påbud, og vi får 1 år til at arbejde med 



de ting, som arbejdstilsynet har fundet. Selve 
arbejdet planlægges i skolens MED-udvalg. 

• SFO-2 går i luften onsdag d. 22. november. Lige 
pt. Er der 20 tilmeldte børn, og vi glæder os til at 
komme i gang. 

Medarbejdere: 

• Der er sket meget i de seneste uger. Der er en 
lettelse i personalet, og det er rart at der er 
kommet styr på flere ting siden. 

• Det har været rigtig hårdt for personalegruppen, 
men der ses fremad. 

Elever: 

• Intet 

5. Henvendelse til ungdomsskole 
vedr. manglende midtfynske 
aktiviteter. 
 
 

20 
min. 

Mange aktiviteter foregår i Faaborg (ca. 60 % aktiviteter og 
kun 25% unge bor i dette område). De fleste unge bor i 
Ringeområdet. Ønsket er at de store skolers bestyrelser i 
Ringe i fællesskab retter henvendelse. 

6. Evt. 
 
 
 
 

 Fortsat - Henvendelse til ungdomsskole vedr. 
manglende midtfynske aktiviteter. Medlemmerne bedes 
læse udkast fra Tim inden mødet. 
 
Skolebusserne skal tages op igen, og herunder ringetider. 
 
Uddannelse til nye bestyrelsesmedlemmer 
 
Kommende møder: 
D. 13/12 kl. 16.30 
D. 29/1 kl. 17.00 
D. 29/2 kl. 17.00 
D. 8/4 kl. 17.00 
D. 7/5 kl. 17.00 
D. 11/6 kl. 17.00 

 


